
 

 

08/02/2012 valdes sēdes kopsavilkums 

1. Biedrības 2011. gada bilances un 2012. gada grāmatvedības jautājums: 

o noslēgts līgums par 2011. gada bilances sastādīšanu un turpmāku grāmatvedības 

pakalpojumu sniegšanu uz 1 gadu ar Siguldas LKB. 

2. Biedrības bukleta izveide:  

o turpinām gaidīt info no Sanitas Bučenieces, 

o Ance Adiene meklēs piedāvājumu alternatīvas, jo marts ir pēdējais termiņš, kad ir nozīme 

izdot bukletu par iepriekšējo gadu. 

3. Biedrības kopsapulce- 28. marts. 

4. 15. februārī 18:00 kafejnīcā “Iveta” organizēt paplašinātu valdes sēdi, kurā aicināti piedalīties visi 

biedrības biedri,  ar sekojošu tematiku:  

o informēt biedrus par iespējām piedalīties plānošanas apakšgrupās par ceļiem, transportu, 

vidi, uzņēmējdarbību, izglītību, sociālajiem jautājumiem un iesniegt savus priekšlikumus 

“Mārupes novada ilgtermiņa attīstības stratēģijas izstrādē 2013.- 2026.”, galvenajā darba 

grupā būs Kārlis Bodnieks. 

o informēt biedrus par sadarbību ar Jūrmalas uzņēmēju biedrību, 

o apzināt biedrības 2012. gada mērķus un sagatavoties valdes pārvēlēšanai martā, jaunu 

valdes kandidātu izvirzīšana, 

o lūgums katram valdes loceklim uzrakstīt vismaz trīs biedrības 2012. gada mērķus, 

o apsvērt iespēju par biedrības iestāšanos LTRK (bezmaksas iestāšanās kā asociētajiem 

biedriem, bez tiesībām un ietekmes, tikai saņemt info, bet kā pilntiesīgiem biedriem – Ls 

800 gadā), detalizētu info uz biedrības e-pastu atsūtīs Ilva Jerāne no LTRK, 

o apsvērt iespēju par biedrības iestāšanos LDDK (Edīte Alksne biedrībai piedāvāja pašu 

minimālo maksu Ls 200 gadā), 

o pieņemt lēmumu par reklāmas izvietošanas nosacījumiem biedrības mājas lapā 

uzņēmumiem, kuri nav biedri. 

5. Par elektrības problēmām Mārupes novadā:  

o Pauls Niedre nosūtīja oficiālu vēstuli Latvenergo Sadales tīkliem par elektrības svārstībām 

un jaudām, 

o sagatavot vēl vienu atšķirīgu vēstuli Ekonomikas ministrijai. 

6. Biedrības koordinatora vakances risinājums:  

o izņemt darba piedāvājuma sludinājumu no mājas lapas, 

o lūgums Ancei Adienei sakoordinēt pretendentu jautājumus. 

 


